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  ENKEL FRÅGA 

 

Till ordförande i Natur- och byggnadsnämnden Christian Ottosson (C) 

 

I svaret på motion väckt av Britt Björneke (V) om jämställd snöröjning, på 

kommunfullmäktige i januari 2013 angavs att samhällsbyggnadsförvaltningen ställer 

utförandekrav ur ett genusperspektiv genom att prioritera gång- och kollektivtrafikstråk, 

bussar och anslutningsvägar till skolor och förskolor.  

 

Vår fråga till dig är 

 

Har det nu efter vintersäsongen gjorts någon uppföljning och utvärdering om snöröjningen har 

blivit mer jämställd? Om inte - kommer det att göras? 

 

 

 

Nujin Alacabek Darwich   

Vänsterpartiet   


